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Protokół nr XXXI/2021 z XXXI sesji Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji, 

która odbyła się w dniu 16 września 2021 r. o godz. 18.30 
w Szkole Podstawowej nr 2 im. św. Teresy od Dzieciątka Jezus  

z siedzibą przy ul. Modrzewiowej 41 (budynek przy ul. Kościelnej 4) w Podkowie Leśnej 
 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 
 

I część obrad  
 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb otworzył obrady, powitał zebranych, przekazał informacje o ochronie 
danych osobowych (wyświetlono także na ekranie i umieszczono w sali obrad) i stwierdził kworum 
(obecnych 9 radnych, nieobecni radni: B. Majewska, A. Olejniczak-Siara, K. Likhtarovich,  
P. Dziekański, S. Lasota, E. Barucka - lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu z 
sesji). W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta oraz pracownicy 
UM, obsługa prawna i kierownicy jednostek organizacyjnych miasta, zaproszeni goście, wyróżnieni 
uczniowie z rodzicami i grono pedagogiczne podkowiańskich szkół oraz grupa mieszkańców. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński poinformował, że dla podkreślenia wagi pewnych wydarzeń lub 
uhonorowania wyróżniających się jednostek, budujących historię i wizerunek miasta, co jakiś czas w 
różnych punktach miasta będą od teraz organizowane sesje tematyczne. Z uwagi na specyficzny 
charakter tej uroczystości, ściśle związany z edukacją, sesja pierwszy raz odbywa się w budynku 
szkoły św. Teresy od Dzieciątka Jezus. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad: 
 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Uroczystość związana z zakończeniem pracy zawodowej nauczycielek z Podkowy Leśnej.  
IV. Wręczenie uczniom z podkowiańskich szkół Piór Burmistrza Miasta za najlepsze wyniki z 

egzaminu ósmoklasisty. 
V. Przyjęcie protokołów z XXIX i z XXX sesji Rady Miasta. 
VI. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VIII. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040; 
2. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 rok; 
3. zaciągnięcia w 2021 roku długoterminowego kredytu na finansowanie planowego deficytu 

budżetowego; 
4. uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta Podkowa Leśna na lata 2021- 2024 z 

perspektywą na lata 2025 – 2028; 
5. skargi na działania Burmistrza Miasta Podkowa Leśna. 
IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
X. Sprawy różne.  
XI. Wolne wnioski. 
XII. Zamknięcie sesji.     

 
Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 
III. Uroczystość związana z zakończeniem pracy zawodowej nauczycielek z Podkowy Leśnej 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb, jako  wprowadzenie do uroczystej części sesji RM, odczytał fragmenty 
felietonu Jana Maciejewskiego „Prośby na nowy rok”, który został opublikowany w dodatku do 
Rzeczpospolitej „Plus Minus”. 
Następnie przekazane zostały podziękowania wieloletnim nauczycielkom z podkowiańskich szkół, 
aktywnym działaczkom społecznym, kończącym swoją pracę zawodową: p. G. Zabłockiej z 
samorządowej Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Warszawy oraz p. H. Gradkowskiej z katolickiej 
Szkoły Podstawowej nr 2 im. św. Teresy od Dzieciątka Jezus. 
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Gratulacje i podziękowania przekazali Przewodniczący RM oraz Burmistrz Miasta, a Panie Dyrektor 
obu szkół, A. Hein i M. Prądzyńska, przedstawiły prezentacje przybliżające sylwetki wyróżnionych 
nauczycielek (załączniki Nr 2 i 3 do protokołu z sesji). 
Panie G. Zabłocka i H. Gradkowska podziękowały za wyróżnienie i ciepłe słowa. 
  
Przewodniczący RM i Burmistrz Miasta przekazali także podziękowania Dyrektor A. Hein  
i M. Prądzyńskiej za sprawne przeprowadzenie szkół przez trudny rok covidowy oraz za imponującą 
pracę zespołów obu szkół włożoną w edukację dzieci, czego wynikiem jest zdobycie przez Podkowę 
Leśną I miejsca w rankingu „Miejsca edukacyjnych szans” w kategorii małych miast za najlepszy 
poziom edukacji szkół podstawowych, przeprowadzanego corocznie przez Pismo Samorządu 
Terytorialnego Wspólnota oraz Fundację Naukową Evidence Institute. 
Gratulacje przekazano także Pani G. Głowackiej – nauczycielce, która poświęciła edukacji dzieci w 
podkowiańskich placówkach oświatowych rekordową liczbę 41 lat. 
 
IV. Wręczenie uczniom z podkowiańskich szkół Piór Burmistrza Miasta za najlepsze wyniki z 
egzaminu ósmoklasisty 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński wraz z przedstawicielami dyrekcji szkół, wręczając „Pióra Burmistrza 
Miasta”, uhonorował uczniów Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Warszawy oraz Szkoły 
Podstawowej nr 2 im. św. Teresy od Dzieciątka Jezus, którzy uzyskali maksymalne wyniki z 
egzaminów ósmoklasisty  przeprowadzonych na zakończenie roku szkolnego 2020/2021. 
 
Po zakończeniu uroczystej części sesji, Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował przerwę w 
obradach i poddał swój wniosek pod głosowanie (8 głosów za i 1 przeciw - D. Smolny). Przerwę 
rozpoczęto o godz. 19.54. 
Przed przerwą Przewodniczący RM poinformował jeszcze, że następna sesja RM planowana jest na 
16 października br., także w szkole św. Teresy. Będzie to sesja uroczysta poświęcona wręczeniu  
p. G. Dąbrowskiemu tytułu honorowego obywatela miasta. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński dodał, że na którąś z przyszłych sesji RM zaproszeni zostaną 
przedstawiciele Fundacji Evidence Institute, która zajmuje się monitorowaniem jakości nauczania. 
Będzie można posłuchać, co składa się na poziom nauczania, za który miasto Podkowa Leśna 
otrzymuje nagrody.  

 
II część obrad 

 
O godz. 20.14 Przewodniczący RM M. Gołąb rozpoczął II część obrad - obecnych 9 radnych.  
 
V. Przyjęcie protokołów z XXIX i z XXX sesji Rady Miasta 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że projekty protokołów zostały radnym przekazane. 
Radni nie zgłosili uwag ani przed sesją, ani na sesji. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu z XXIX pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Alicja Rotfeld-
Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jacek Matłacz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXIX/2021 z XXIX sesji RM przeprowadzonej 29 lipca 2021 r. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt protokołu z XXX pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr XXX/2021 z XXX sesji RM przeprowadzonej 5 sierpnia 2021 r. 
 
VI. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta A. Tusiński przedstawił informację o swoich działaniach pomiędzy XXIX sesją RM w 
dniu 29 lipca 2021 r. a XXXI sesją RM. Informacja Burmistrza stanowi załącznik Nr 4 do protokołu z 
sesji. 
 
VII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb podkreślił, że kluczowym wydarzeniem było otwarcie nowego budynku 
Przedszkola Miejskiego (28 sierpnia 2021 r.). Zaznaczył, że jest to inwestycja, która była uchwalona i 
zrealizowana w trakcie trwania jednej kadencji RM. Podziękował przy tym radnym i pracownikom UM 
za merytoryczne dyskusje i mądre decyzje. Burmistrz Miasta A Tusiński przyłączył się do podziękowań 
przekazanym radnym. Podziękował także pracownikom szkoły samorządowej, która gościła 
przedszkolaków w czasie trwania inwestycji. 

Przewodniczący RM następnie poinformował o smutnych wydarzeniach tego miesiąca – o śmieci  
K. Jaworskiego (współpracującego z UM i RM m.in. przy obsłudze sesji RM) oraz o śmierci  mamy 
radnego W. Żółtowskiego. Bliskim zostały złożone kondolencje.  

Do Rady Miasta wpłynęły: 

- uchwała Kolegium RIO unieważniająca uchwałę Nr 250/XXIX/2021 RM ws. zaciągnięcia w 2021 r. 
kredytu długoterminowego – poprawiona uchwała znajduje się w porządku obrad dzisiejszej sesji,  

- dwie skargi kasacyjne Wojewody od wyroków WSA z dnia 2 czerwca br. ws. uchwał RM, 

- wnioski - zostały przekazane KSWiP. 

Przewodniczący RM udzielił wywiadu Radiu Bogoria, które przeprowadza teraz rozmowy z 
przewodniczącymi rad gmin powiatu grodziskiego z okazji upływu połowy kadencji.  

 
VIII. Podjęcie uchwał 
 
Projekty uchwał wyświetlano na ekranie.  
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VIII ppkt 1 i 2 porządku obrad). 
Burmistrz Miasta A. Tusiński zgłosił wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej 
(załącznik Nr 5 do protokołu z sesji). Autopoprawkę omówiła Skarbnik Miasta A. Czarnecka. 
Przewodniczący RM poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
W imieniu nieobecnej na sesji Przewodniczącej KGiR informację o pozytywnym zaopiniowaniu 
projektów uchwał ws. zmian w WPF i w zmian w budżecie miasta przekazał radny W. Żółtowski  
(oba projekty przeszły jednogłośnie).  
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 253/XXXI/2021. 
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2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2021 

rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały wraz z autopoprawką 
Burmistrza. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 254/XXXI/2021. 
 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2021 roku długoterminowego kredytu na 
finansowanie planowego deficytu budżetowego 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Radny W. Żółtowski poinformował, że KGiR pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 255/XXXI/2021. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 
Podkowa Leśna na lata 2021- 2024 z perspektywą na lata 2025 – 2028 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGiR. 
Radny W. Żółtowski poinformował, że na posiedzeniu KGiR dyskutowano z autorem programu. Radni 
mieli kilka uwag i spostrzeżeń, ale stwierdzili, że najpierw trzeba ten program przyjąć, a potem będzie 
czas, aby wprowadzać przedyskutowane wspólnie zmiany. Dlatego KGiR pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński dodał, że od kilku lat programy obligatoryjne dla gmin w ustawach 
zaczynają przybierać bardzo jednolitą formę. Ustawodawca nie pozostawia samorządom takiej 
swobody kształtowania prawa lokalnego, jaka jeszcze kilkanaście lat temu była dopuszczalna, dlatego 
tego typu programy fragmentami mogą wydawać się nieżyciowe. 
Radni nie zgłosili pytań. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 256/XXXI/2021. 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Burmistrza Miasta Podkowa Leśna 
 
Przewodnicząca KSWiP M. Łaskarzewska przedstawiła stanowisko KSWiP stanowiące uzasadnienie 
do projektu uchwały – skarga nie leży w kompetencjach RM, postanawia się pozostawić ją bez 
rozpatrzenia informując Skarżącego, że sprawy ochrony dóbr osobistych leżą w gestii sądów 
okręgowych, Skarżący może więc dochodzić praw na drodze postępowania sądowego. Głosowanie 
Komisji było jednogłośne. 
Na sali obrad obecny był Skarżący. Wyjaśniał przekaz skargi, odniósł się do podmiotu i przedmiotu 
skargi. Dowodził także, że RM w tej sprawie podpiera się błędną podstawą prawną.  
Odpowiadając na pytania Skarżącego i radnych, mec. M. Płaszewska-Opalińska wyjaśniła, że nie tytuł 
skargi stanowi o jej przedmiocie i podtrzymała, że jest to skarga dot. ochrony dóbr osobistych, co nie 
jest kompetencją RM. W przypadku takiej uchwały nie ma także trybu odwoławczego. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Magdalena Eckhoff, Michał Gołąb, Małgorzata Janus, Małgorzata Łaskarzewska, Jacek Matłacz, 
Alicja Rotfeld-Paczkowska, Wojciech Sancewicz, Dąbrówka Smolny, Wojciech Żółtowski 
NIEOBECNI (6) 
Edyta Barucka, Paweł Dziekański, Sławomir Lasota, Karolina Likhtarovich, Bożena Majewska, 
Anna Olejniczak-Siara 

Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta - uchwała  
Nr 257/XXXI/2021. 
 
IX. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Interpelacje ani zapytania w formie pisemnej nie wpłynęły. 
Burmistrz Miasta A. Tusiński odpowiadając na zadanie przed sesją pytanie radnej E. Baruckiej dot. 
pomazanej tablicy z ceramiką znajdującą się w Parku Przyjaźni Polsko-Węgierskiej wyjaśnił, że 
zniszczona pleksi zostanie wkrótce wymieniona. 
 
X. Sprawy różne 
 
Radna M. Eckhoff zapytała, czy hala sportowa w szkole samorządowej nie będzie czynna do 
momentu wykonania kompleksowego remontu dachu.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński odpowiedział, że sala nie została wyłączona z użytkowania przez służby 
zewnętrzne, tylko przez nasze wewnętrzne. Burmistrz ma nadzieję, że kiedy nie będzie opadów i 
skoków temperatur, zajęcia na hali będą mogły się odbywać. Być może, jeśli zima będzie łagodna, to 
remont uda się wykonać jeszcze tej zimy. 
 
Radna M. Eckhoff zapytała także o problemy ze studnią na ul. Głównej.  
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że przyczyna została ustalona, problem już nie będzie się powtarzał. 
 
Radna M. Eckhoff zwróciła uwagę, że mieszkańcy skarżyli się na niedostateczną komunikację z 
mieszkańcami nt. zmiany firmy odbierającej odpady oraz na nieczytelny harmonogram – prośba o 
opublikowanie go w takiej formie, do jakiej mieszkańcy się przyzwyczaili. 
Burmistrz Miasta powiedział, że może coś się z tym uda zrobić, natomiast harmonogramy dot. 
poszczególnych regionów są dość proste - w każdym rejonie odpady są odbierane jednego dnia w 
tygodniu, co drugi tydzień. 
 
Radna M. Eckhoff poprosiła o przekazanie najnowszych informacji nt. stawu. 
Burmistrz Miasta przekazał, że od 13 sierpnia powinna być wydana decyzja Konserwatora Zabytków, 
a cały czas jej nie ma. Przyczyną przedłużania się sprawy jest konieczność ciągłego 
ustosunkowywania się Konserwatora do pism otrzymywanych od jednego z podkowiańskich 
stowarzyszeń. 
 
Radny J. Matłacz przyznał, że haromonogram odbioru odpadów jest mało czytelny. Zabrakło tam 
także informacji, czy PSZOK nadal pozostaje w Nadarzynie. Tej informacji nie ma także na stronie UM 
- powinna być ona przy nowym harmonogramie.  
Burmistrz Miasta powiedział, że informacja o PSZOKu jest gdzieś na stronie miasta, tylko może 
spadła z Aktualności. Zostanie to zmienione. 
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Wiceprzewodnicząca RM M. Janus dodała, że PSZOK nadal jest w Nadarzynie i funkcjonuje na tych 
samach zasadach, które obowiązywały do tej pory.  
Radna M. Łaskarzewska powiedziała, że jest bardzo dobra, kompleksowa, elastyczna, przeznaczona 
dla mieszkańców, prosta w obsłudze aplikacja dot. harmonogramu odbierania odpadów. Korzysta z 
niej wiele gmin w Wielkopolsce. Warto pomyśleć nad wdrożeniem czegoś takiego w Podkowie Leśnej.  
 
XI.  Wolne wnioski 
 
Prezes Fundacji Miasto Demokratyczne W. Wiśniewski powiedział, że otrzymał od Burmistrza pismo 
wzywające go do usunięcia tablicy z ogrodzenia, powołujące się na zakaz umieszczania informacji 
komercyjnych na ogrodzeniach. Na tej tablicy nie ma jednak żadnych informacji komercyjnych – to 
tablica informacyjna Fundacji. Ponadto uchwała, na którą powołuje się Burmistrz w piśmie mówi, że 
powierzchnia znaków lub szyldów umieszczonych na budynku innym niż mieszkalny, nie może 
przekraczać 2 m2. Mieszkaniec podsumował, że rozumie, że Burmistrz zgłosił się także do właścicieli 
restauracji Alcebosco, których powierzchnia reklamowa przekracza te 2 m2, aby ten napis zdjęli.  
Burmistrz Miasta A. Tusiński odpowiedział, że wszyscy otrzymają wzywania - prawo miejscowe 
obowiązuje każdego na terenie miasta i nie należy interpretować go w dowolny sposób.  
 
XII.  Zamknięcie sesji 
 
Wobec braku innych wniosków o godz. 21.03 Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował zebranym 
za udział w obradach i zamknął XXXI sesję Rady Miasta Podkowa Leśna VIII kadencji. 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta i stanowi integralną część protokołu z sesji. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie na początku sesji. 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
         /-/           /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
 
 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWiP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KGiR – Komisja Ładu Przestrzennego, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 
KSS – Komisja Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
PSZOK - Punkt Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 
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Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na sesji 
2. Prezentacja dot. G. Zabłockiej 
3. Prezentacja dot. H. Gradkowskiej 
4. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
5. Autopoprawka do projektu uchwały ws. zmian w budżecie miasta 

 
 
 
 


